
Protokollsutdrag 1 (4) 

Bildningsnämnden 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2021-11-10 BIN 2020/3108 

Plats och tid Konferenssal Dunkerska salen, Henry Dunkers gata 1 kl. 17.00–19.08 
Mötet ajourneras kl. 17.47-17.50, 18.39-18.54 

  
Beslutande Lars Mikkelä (M), Ordförande 

Maxine Jönsson (M) 
Ann Lundström (KD), 1:e vice ordförande 
Mathias Andersson (SD), 2:e vice ordförande 
Ylva Ekstrand (L), §§ 175-182 
Cecilia Dahl-Andersson (S) 
Mattias Flisborn (S) 

  
Tjänstgörande ersättare Maj-Lis Fredriksson (C), §§ 164-174, Ersätter Ylva Ekstrand (L) 
  
Ersättare Mona Persson Palotai (M) 

Mikael Rinholt (KD) 
Christer Leo (SD) 
Bo Roxenvret (SD) 
Monica Carlström (S) 
Maj-Lis Fredriksson (C), §§ 175-182 

  
Övriga Ester Alavei, Förvaltningschef 

Nina Dakwar, Nämnd- och utredningssekreterare 
Calle Karlsson, Stabschef 
Ulrika Gyllenberg, Verksamhetscontroller , (Deltagit på distans via Skype 
företag) 
Sofia Henderup Larsson, Verksamhetschef utbildning, §§ 166-182 
(Deltagit på distans via Skype företag) 
Lindha Makne, Kvalitets- och myndighetschef, (Deltagit på distans via 
Skype företag) 
Annica Liersch, Rektor, Rektorsområde Tätort Öster, §§ 164-166 
(Deltagit på distans via Skype företag) 
Jonas Nerheden, Tf. biträdande rektor, Rektorsområde Tätort Öster,  
§§ 164-166 (Deltagit på distans via Skype företag) 
Elevrepresentant, Pilevallskolans skolidrottsförening, §§ 164-166 
(Deltagit på distans via Skype företag) 
Therese Bergman, Personalföreträdare, Lärarförbundet, (Deltagit på 
distans via Skype företag)  
 
Sammanträdet har genomförts så att deltagare på distans och övriga 
deltagare, genom ljud- och bildöverföring i realtid och på lika villkor, 
kunnat se och höra varandra (§ 11 Arbetsordning) 
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Bildningsnämnden 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2021-11-10 BIN 2020/3108 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

  
Justeringens plats och tid Bildningsförvaltningens förvaltningskontor 2021-11-17 
  
Paragrafer 164–182 
  
Sekreterare  
 Nina Dakwar 
  
Ordförande  
 Lars Mikkelä (M) 
  
  
Justerare Ann Lundström (KD) Mattias Flisborn (S) 
 

  
  
 ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
  
Beslutande organ Bildningsnämnden 
  
Datum då anslaget sätts upp 2021-11-19 
  
Datum då anslaget tas ned 2021-12-13 
  
Förvaringsplats Bildningsförvaltningen, Henry Dunkers gata 1 
  
Underskrift  
 Nina Dakwar 
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Bildningsnämnden 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2021-11-10 BIN 2020/3108 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

§ 182 Förslag till bildningsnämnden från 
Mathias Andersson (SD) om att uppmuntra 
skolor att bjuda in elevernas föräldrar att prata 
om sitt yrke eller för att arrangera studiebesök 
på arbetsplats 
Dnr BIN 2021/3181 

Beslut 
Bildningsnämnden beslutar 

att ge bildningsförvaltningen i uppdrag att bereda förslaget från 2:e vice ordförande 
Mathias Anderssons (SD).  

Sammanfattning 
Förslag till bildningsnämnden den 10 november 2021 från Mathias Andersson 
(SD).  

"Uppmuntra skolor att bjuda in elevernas föräldrar för att prata om sitt yrke eller 
för att arrangera studiebesök på dennes arbetsplats. 

De studieresultat en elev uppnår i skolan och de val en elev gör under sin skoltid, 
kommer få stor påverkan på hans eller hennes framtid. 

För låga betyg kan hindra eleven att i framtiden komma in på olika utbildningar 
och skolor. För lite kunskaper om samhället, arbetslivet och olika yrken kan göra 
att eleven inte får upp ögonen för ett yrke som han eller hon hade passat att arbeta 
inom. Okunskapen kan göra att en person som just har de egenskaperna som 
behövs för att bli framgångsrik och duktig medarbetare eller chef inom det 
specifika yrket, kanske aldrig ens överväger ett visst yrke p.g.a. fel bild av yrket 
eller ingen vetskap om yrkets existens i värsta fall och aldrig inser att det skulle 
passa honom eller henne. 

Så kallad ”prao” är ett sätt att för elever att få kunskap om samhället och olika 
yrken. Vi sverigedemokrater är självklart positiva till detta, men där finns en 
nackdel som vi ser det, att det ger endast insyn i något eller några få yrken. Som ett 
komplement till detta och till studie-yrkeshandledarnas arbete så föreslår vi att 
skolan ska uppmuntras till att bjuda in elevers vårdnadshavare när tillfälle ges att 
berätta om sina yrken, vad yrket innebär och vad som krävs för att nå dit samt att 
skolornas uppmuntras att -genom vårdnadshavarnas få till stånd ett antal ett antal 
studiebesök på de olika arbetsplatserna. 

På det här sättet kan elevernas kunskaper om olika yrken ökas markant, något som 
såväl samhället och eleven tjänar på- 
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Bildningsnämnden 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2021-11-10 BIN 2020/3108 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

Med anledning av detta yrkar Sverigedemokraterna: 

-Att uppdra till bildningsförvaltningen att i dialog med skolorna finna lämpliga 
lösningar som underlättar för skolorna att bjuda in klassernas vårdnadshavare att 
tala om sina yrken och/eller arrangera studiebesök på sina arbetsplatser. 
 

För Sverigedemokraterna Trelleborg 

Mathias Andersson gruppledare Sverigedemokraterna Trelleborg samt 
 
2:e vice ordförande i bildningsnämnden 

2021-11-10" 

Beslutsunderlag 
Förslag 

Yrkande 
2:e vice ordförande Mathias Andersson (SD) yrkar att bildningsnämnden inte tar 
ställning idag avseende hans förslag, utan beslutar att ge bildningsförvaltningen i 
uppdrag att bereda det.   

Ordförande Lars Mikkelä (M) yrkar bifall till förslag till beslut att ge 
bildningsförvaltningen i uppdrag att bereda Mathias Anderssons (SD) förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att bildningsnämnden beslutar i enlighet med 2:e vice 
ordförande Mathias Anderssons (SD) yrkande. 
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